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PROTOKÓŁ Nr 35/2022 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 26 kwietnia 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:30 – 20:33 

 

Posiedzeniu przewodniczył pan Andrzej Augustynowicz – Przewodniczący Komisji Ładu 

Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 12 Radnych, zgodnie z listą obecności stanowiącą Załącznik nr 

1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska, 

Zastępca Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk, 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska, 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak, 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz powitał obecnych i otworzył posiedzenie. 

Sprawdził kworum na podstawie listy obecności. Stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Zaproponował, żeby punkt dotyczący akcji zimowego utrzymania dróg w roku 2021/2022 

przenieść na początek posiedzenia. Odczytał porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg w roku 2021/2022 – wnioski. 

3. Analiza działania systemu odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych. 

4. Utrzymanie czystości na terenie gminy i przygotowanie terenów zielonych i 

rekreacyjno-sportowych do sezonu. 

5. Sprawozdanie z działalności ZGK w Wasilkowie za 2021 r. 

6. Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Ad 2 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad –  

Podsumowanie akcji zimowego utrzymania dróg w roku 2021/2022 – wnioski. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki przedstawił informacje. Stanowią one załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 
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Radny Robert Lewkowicz zapytał, ile wydano na zimowe utrzymanie dróg oraz czy 

powstały jakieś oszczędności. 

 

Inspektor ds. dróg Tomasz Halicki – koszt wyniesie ok. 210 tys. zł. Nie dotarły jeszcze 

wszystkie faktury. Oszczędności nie ma, ponieważ w budżecie przewidziano określoną kwotę 

na utrzymanie dróg gminnych i zwiększenie wydatków na zimowe utrzymanie dróg 

spowodowałoby mniejsze środki na utrzymanie bieżące. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski zwrócił uwagę, żeby lepiej odśnieżać drogi boczne. 

 

Radny Janusz Kozłowski zapytał, czy jest możliwość, żeby Powiatowy Zarząd Dróg zlecił 

odśnieżanie dróg powiatowych gminie. Byłoby to bardziej gospodarne. Poza tym standard 

odśnieżania przez gminę jest dużo wyższy. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że Powiat nie chce zwiększyć 

wartości dofinansowania na ten cel. 

 

Ad 3 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 3 porządku obrad –  

Analiza działania systemu odbierania i zagospodarowania odpadów komunalnych. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

przedstawiła analizę. Stanowi ona załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Janusz Kozłowski zwrócił uwagę na dysproporcję pomiędzy liczbą osób 

zameldowanych a liczbą osób wykazanych w deklaracjach o wysokości opłaty a 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. W 2021 r. jest ona większa niż w latach poprzednich.  

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

powiedziała, że to dane na koniec poprzedniego roku. Na chwile obecną ta dysproporcja się 

zmniejszyła ze względu na prowadzone działania kontrolne. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski zapytał, jakie firmy odbierające odpady mają być 

kontrolowane i czy takie kontrole już przeprowadzono w minionym roku. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

powiedziała, że mowa o firmach wpisanych do rejestru działalności regulowanej, które 

odbierają od wytwórców odpadów w gminie – Czyste Środowisko, MPO, Astwa. 

Kontrolowane były firmy Astwa i MPO. Na ten rok również zaplanowane co najmniej dwie 

kontrole. 
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Ad 4 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 4 porządku obrad –  

Utrzymanie czystości na terenie gminy i przygotowanie terenów zielonych i rekreacyjno-

sportowych do sezonu. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak przedstawiła 

informacje. Stanowią one załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Karol Krakowiecki zapytał, kiedy zostaną zamontowane kamery przy skateparku i na 

przystanku przy ul. Kościelnej. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że trwają ustalenia z firmą, która 

je wykona. 

 

Informatyk Marian Żukowski potwierdził, dodał, że odbyły się już wizje lokalne. Jest szansa, 

że kamery zostaną zamontowane za ok. 2 miesiące. 

 

Radni zwracali uwagę na problemy, którymi należałoby się zająć, m.in. konieczność 

wyrównania nawierzchni dróg, brak oświetlenia na ulicach, remont wiat i placów zabaw. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak, zgodnie z 

zapowiedzią złożoną na poprzednim posiedzeniu komisji, sprawdziła oferty na zakup 

zamiatarki.  Odczytała wiadomość od oferenta, z której wynika, że zakup nowej zamiatarki 

elektrycznej to koszt ok. 520 tys. netto + VAT. Ze względu na trudną dostępność części 

zamiatarka byłaby dostępna w 2023 r. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski – dla naszej gminy, uczestniczącej w Związku Gmin 

„Czyste Środowisko”, koszt 1 km przejazdu zamiatarki to 800 zł brutto. Szczotki do zamiatarki 

trzeba po miesiącu wymienić – ich koszt to 13 tys. zł. Biorąc pod uwagę koszty zamiatarki, 

wymianę części, amortyzację, czy nie byłoby lepiej korzystać z zamiatarki Związku Gmin. Czy 

warto wydawać pieniądze na zakup jakiejkolwiek zamiatarki. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że założenie było takie, żeby 

kupić małą zamiatarkę, która służyłaby do zamiatania ścieżek rowerowych, chodników, 

placów. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski zgodził się z tym, jednak jeżeli chodzi o ulice, trzeba 

się zastanowić. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak powiedziała, 

że ulice trzeba zamiatać regularnie. Nie chodzi wyłącznie o sprzątniecie ulic po zimie. Jeżeli 
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prowadzone są budowy, samochody ciężarowe jeżdżą głównymi ulicami i zostawiają piasek z 

placu budowy. 

 

Ad 5 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 5 porządku obrad –  

Sprawozdanie z działalności ZGK w Wasilkowie za 2021 r. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak przedstawiła 

sprawozdania. Stanowi ono załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski wyraził zaniepokojenie tym, że na składowisko 

odpadów w Studziankach trafiają odpady z koszy ulicznych, poboczy i dzikich wysypisk. Są to 

odpady zmieszane, w tym tworzywa sztuczne. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak powiedziała, 

że gmina ma podpisaną umowę z „Czystym Środowiskiem” na odbiór odpadów komunalnych, 

m.in. z koszy ulicznych. Segregacja tych odpadów nie należy do zadań pracowników ZGK. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

powiedziała, że gmina jest odbiorcą odpadów od mieszkańców, które transportuje na sortownię 

lub spalarnię, a w dalszej części przejmuje je „Czyste Środowisko”. Gmina wywiązuje się z 

obowiązku utrzymania czystości, a do firmy odbierającej odpady należy ich zagospodarowanie. 

Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby wygospodarować pieniądze na publiczne punkty 

segregowania odpadów. Dodała, że będzie się starała znaleźć odbiorcę ciężkich frakcji – 

pojazdów, części samochodowych itp. 

 

Radny Michał Król zapytał jak przebiega remont harcówki. 

 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej w Wasilkowie Iwona Mocniak powiedziała, 

że prace przebiegają sprawnie, wstawione zostały okna i drzwi, część posadzki, kanalizacja i 

woda w kuchni i łazience, wyposażenie łazienki 

 

Ad 6 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 6 porządku obrad – 

Opiniowanie projektów uchwał przedłożonych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

 

a) Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miejscowości Jurowce, gmina 

Wasilków. 

 

Zastępca Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk, przedstawiła założenia planu.  
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Plan był omawiany na posiedzeniu Komisji w marcu. Padło wówczas pytanie o powierzchnie, 

które nie są jeszcze zagospodarowane. Z przeprowadzonej analizy wynika, że na obszarze, o 

którym mowa jest ok. 3,2 ha terenów leśnych, 4,9 ha obszarów, które są częściowo objęte 

planem. 

 

Mieszkanka zapytała, jaki będzie koszt opracowania planu. 

 

Zastępca Wydziału BGGN Beata Grzegorczyk-Andrejczuk – z zapytań ofertowych wynika, 

że ok. 35 tys. zł. 

 

Mieszkańcy zgłosili swoje wątpliwości odnośnie wykonania planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru, o którym mowa w uchwale. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że na poprzednim posiedzeniu komisji 

wnioskowano o bliższe przyjrzenie się tematowi planu. Jest zaskoczony, że uchwała ponownie 

znalazła się w porządku obrad. Wyraził zdanie, że jeżeli mieszkańcy nie są przekonani do 

planu, to należy z jego procedowania zrezygnować. 

 

Przewodniczący Komisji zapytał, kto był inicjatorem stworzenia planu. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że wynikło to z rozmów z 

mieszkańcami. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski złożył wniosek o wycofanie uchwały z porządku obrad 

kwietniowej sesji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał wniosek pod głosowanie. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził przerwę. 

 

Przerwa 

18:34 – 18:46 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski zwrócił się z prośbą o zaopiniowanie 

Programu Ochrony Środowiska w Gminie Wasilków. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

omówiła program. 
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Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał, czy Program jest dokumentem obligatoryjnym i ile 

kosztowało jego wykonanie. 

 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Odpadami Marta Goralewska 

potwierdziła, że jest obligatoryjny, narzucony przez ustawę prawo ochrony środowiska. Jego 

koszt to ok. 9 tys. zł. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie przyjęcie Programu Ochrony Środowiska w 

Gminie Wasilków. 

 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Program uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

a) Uchwała w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

b) Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków 

na lata 2022-2037. 

c) Uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji drogowych w 2022 r. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekty uchwał. 

I. DOCHODY - plan dochodów zwiększa się o  3 315 900 zł z tytułu: 

- środków pozyskanych z RFRD: 

 na Przebudowę ul. Magnoliowej i Orzechowej w Wasilkowie - etap III - 768 000 zł, 

na budowę ul. Dmowskiego i Supraślskiej w Wasilkowie - 1 226 450 zł, 

na budowę drogi o oznaczeniu KDL3 z rozbudową ul. Łąkowej w Wasilkowie - 1 000 000 

zł, 

na budowę ul Żurawiej w Wasilkowie do ul. Wojtachowskiej - 250 000 zł, 

- środków pozyskanych w ramach programu Maszt dla Niepodległej - 8 000 zł, 

- dodatkowych środków na uczniów z Ukrainy - 13 944 zł, 

- dotacji  na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego - 49 

506 zł. 

-  II. WYDATKI  - zwiększa się plan wydatków o  8 431 599 zł z przeznaczeniem na: 

- dotację Powiatowi Białostockiemu na dokumentację projektową na Przebudowę z 

rozbudową drogi powiatowej na odcinku Leńce - Jurowce na terenie Gminy Wasilków - 5 012 

zł, 

- ekspertyzy wodno-prawne - 30 000 zł, 

- Budowę sieci wodno-kanalizacyjnej do m. Katrynka - PFU -20 000 zł, 

- Przebudowę ul. Magnoliowej i Orzechowej w Wasilkowie - etap III - 1 574 500 zł, 

- Budowę ul. Dmowskiego i Supraślskiej w Wasilkowie - 2 452 900 zł, 



7 
 

- Budowę drogi o oznaczeniu KDL3 z rozbudową ul. Łąkowej w Wasilkowie - 2 000 000 zł, 

- Budowę ul. Żurawiej w Wasilkowie do ul. Wojtachowskiej - 500 000 zł, 

- realizację programu Maszt dla Niepodległej - 8 000 zł, 

- wpłata na Fundusz Policji z przeznaczeniem na zakup samochodu - 22 000 zł, 

- wydatki OSP związane ze wzrostem stawki za ekwiwalenty oraz wzrost cen energii 

elektrycznej i cieplnej - 45 000 zł, 

- dodatkowe wydatki na uczniów z Ukrainy - 13 944 zł, 

- wzrost kosztów dowożenia dzieci do placówek edukacyjnych w związku ze wzrostem cen 

- 50 000 zł, 

- obsługę zadłużenia - 100 000 zł,  

- wydatki jednostek gminnych w związku ze wzrostem cen paliw i energii - 546 200 zł, 

- wydatki urzędu w związku ze wzrostem cen paliw i energii - 422 000 zł, 

- zwrot części podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego - 49 506 zł, 

- dokumentację techniczną 6 wielorodzinnych budynków komunalnych przy ul. Piaskowej 

w Wasilkowie - 350 000 zł, 

- zagospodarowanie terenu przy budynku OSP w Wasilkowie - 13 000 zł, 

- Montaż efektywnego energetycznie oświetlenia ulicznego w Gminie Wasilków - 72 519 zł, 

- dokumentację na budowę ul. Polonijnej i Zielonej w Studziankach - 80 300 zł, 

- dokumentacje na budowę drogi w Katrynce - 58 718 zł. 

Deficyt zwiększony o 5 115 699 zł zostanie pokryty przychodami z wolnych środków. 

W wolnych środkach w wysokości  środki RFIL stanowią kwotę 744 532 zł, a środki RFRD 

- 457 531 zł. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Radna Magdalena Jakuć zapytała o budowę kanalizacji w Katrynce. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że kwota wskazana w budżecie 

to są środki na program funkcjonalno-użytkowy. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian do budżetu gminy na 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt  uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wasilków na lata 2022-2037 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 
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ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 3. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na realizację inwestycji 

drogowych w 2022 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

d) Uchwała w sprawie poboru od osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, 

podatku od nieruchomości, podatku leśnego, łącznego zobowiązania pieniężnego i 

opłat lokalnych, ustalenia inkasentów oraz zasad wynagradzania inkaso. 

e) Uchwała w sprawie ustalenia inkasentów opłaty za gospodarowania odpadami 

komunalnymi oraz zasad wynagrodzenia inkaso. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekty uchwał. 

W związku z podziałem sołectwa Studzianki I na sołectwo Studzianki I i Horodnianka zmianie 

uległ skład inkasentów zobowiązanych do poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi.  

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie poboru od osób fizycznych w drodze inkasa podatku rolnego, podatku od 

nieruchomości, podatku leśnego, łącznego zobowiązania pieniężnego i opłat lokalnych, 

ustalenia inkasentów oraz zasad wynagradzania inkaso. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie ustalenia inkasentów opłaty za gospodarowania odpadami komunalnymi oraz zasad 

wynagrodzenia inkaso. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 
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ZA – 12; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

f) Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały. 

Uchwała dotyczy nieruchomości stanowiącej drogę wewnętrzną do działek nr 368/15, 368/16, 

368/17 położonych w obrębie Dąbrówki. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zbycia nieruchomości. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 11; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

g) Uchwała w sprawie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

strażakom ratownikom OSP. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska przedstawiła projekt uchwały. 

W uchwale podjętej 24 lutego 2022 r. w tej sprawie zastosowano określenie „strażak 

ochotniczej straży pożarnej”. Zgodnie z ustawą powinno być „strażak ratownik ochotniczej 

straży pożarnej”. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego strażakom ratownikom 

OSP. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 11; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 0, BRAK GŁOSU – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

h) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały. 
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W uchwale mowa nieruchomości położonej w Studziankach, przy ul. Wasilkowskiej, o 

powierzchni 1818 m2. Szacunkowa wartość wg operatu to 107 200 zł netto. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanej. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 11; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 1. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

g) Uchwała w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich 

przebiegu. 

 

Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski przedstawił projekt uchwały. 

W uchwale mowa o drogach na Osiedlu Leśnym II w Wasilkowie. Część inwestycji została 

zrealizowana z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, wymogiem jest, aby po zakończeniu 

inwestycji zaliczyć drogi do dróg publicznych. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. Radni nie zabrali głosu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Wyniki głosowania: 

ZA – 10; PRZECIW – 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ – 2. 

 

Projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz przeszedł do punktu 7 porządku obrad – 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

 

Mieszkaniec poinformował o naruszeniu stosunków wodnych przez dewelopera na osiedlu 

Dolina Cisów. Problem stanowi niewłaściwie zaprojektowana droga wewnętrzna. Dodatkowo 

z powodu rozszerzającej się zabudowy na tym obszarze, droga ta będzie musiała zostać 

przedłużona. WSA przyznało, że wykonanie drogi naruszyło stosunki wodne. 
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Kierownik Wydziału BGGN Piotr Kruszewski powiedział, że pracownicy urzędu stwierdzili 

naruszenie stosunków wodnych, jednak Samorządowe Kolegium Odwoławcze zażądało opinii 

hydrologa.  Z jego ekspertyzy wynika, że do naruszeń stosunków wodnych nie doszło. Wobec 

tego urzędnicy wydając decyzję opierali się na tej opinii. Dopiero WSA cofnęło sprawę do 

ponownego rozpatrzenia. 

 

Przewodniczący Komisji odczytał wniosek Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Wasilkowskiej o 

zmianę nazwy ronda u zbiegu ulic Białostockiej, Kościelnej, Rondo Kilińskiego i Kościuszki z 

„Niepodległości” na „Józefa Kubali”. 

 

Radny Jarosław Aleksander Zalejski powiedział, że rozmawiał z wnioskodawcą o tym, że 

zmiana nazwy, która już funkcjonuje, nie jest trafionym pomysłem. W mieście są jeszcze dwa 

ronda, które nie mają nazwy, więc można się zastanowić, czy nadać nazwę „Józefa Kubali” 

któremuś z nich. Wnioskodawca podzielił tę opinię. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz-Lenkiewicz powiedziała, że odbyło się spotkanie z 

m.in. seniorami  i przedstawicielami organizacji pozarządowych dotyczące platformy 

konsultacyjnej. Padł na nim pomysł, żeby na platformie głosować propozycje nazw ronda 

zgłoszonych przez mieszkańców. Zgodnie z regulaminem zgłaszane mogą być osoby, ważne z 

punktu widzenia historii i dziedzictwa kulturowego miasta. W trakcie konsultacji wyłonionych 

zostałoby pięć propozycji, które uzyskają największe poparcie mieszkańców, a spośród nich 

Rada Miejska wybierze jedną. 

 

Radny Karol Krakowiecki zwrócił uwagę, żeby oznaczyć ronda – zamieścić tablice 

informacyjne z nazwą, historią danego miejsca. 

 

Radny Janusz Kozłowski zaproponował, żeby plac przy kapliczce, na którym odbywają się 

uroczystości, nazwać placem „Niepodległości”. Kapliczka upamiętnia ludzi walczących o 

niepodległość. Wówczas rondo można nazwać „Józefa Kubali”. 

 

Przewodniczący Komisji zaproponował, żeby rozpatrzenie wniosku przenieść na kolejne 

posiedzenie Komisji, na które zostanie zaproszony wnioskodawca. 

 

Ad 7 

Przewodniczący Komisji Andrzej Augustynowicz, w związku z wyczerpaniem porządku 

posiedzenia Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Rady Miejskiej                

w Wasilkowie, podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady o godzinie 20:33. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

                Protokołowała              Przewodniczył 

 

             Agata Radziszewska        Andrzej Augustynowicz 


